
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Gisteren gaf wethouder Koenraad in haar beantwoording van VLP-vragen op de vraag of onze 
milieustraat (grondstoffencentrum) tijdelijk extra open kan aan, dat dit niet zal gebeuren. Volgens de 
wethouder zou dit vanwege corona niet mogelijk zijn. Uit een interview van Omroep West met premier 
Rutte (te zien op YouTube via: https://youtu.be/FcxAq3-mmqs ) blijkt dat de premier juist wel begrip 
heeft voor het extra afval wat inwoners van Nederland momenteel willen aanbieden bij milieustraten. 
Hij geeft in het interview aan dat het goed is dat een bedrijf als de betrokken milieustraat juist wel 
overuren maakt. Dit interview is gehouden in de periode tussen de VLP-vragen en de beantwoording 
door de wethouder drie weken later. De VLP hecht nog steeds belang aan een betere bereikbaarheid 
van ons grondstoffencentrum, onder meer daar de VLP denkt dat dit afvaldumpingen kan tegengaan.

De VLP heeft de volgende vragen:

1. Hoe rijmt de wethouder de schijnbare tegenstrijdigheid tussen haar antwoorden en de 
boodschap van premier Rutte in het interview van Omroep West?

2. Met de boodschap van onze premier in gedachten, ziet de wethouder nu wel mogelijkheden 
voor het verruimen van de openstellingstijden van het grondstoffencentrum?

Namens de fractie van VLP,

Alex Raggers

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Het landelijke advies is tot nu nog steeds dat verplaatsingen zoveel mogelijk moeten worden 
beperkt. Ook moet de 1,5 meter regel worden nageleefd. De veiligheid van de medewerkers en 
bezoekers staat voorop. Het is aannemelijk dat openstelling in de avonduren zorgt voor een 
ongewenste piek in bezoeken tijdens deze uren. Dat komt de veiligheid van medewerker en 
bezoeker niet ten goede en daar willen we niet mee experimenteren. De uitspraak van Rutte 
gaat overigens niet over langere openingstijden van het betreffende afvalbrengstation in Den 
Haag. Deze zijn niet verruimd vanwege corona. De medewerkers van het afvalbrengstation 
moeten overwerken om al het afval tijdig naar de verwerkers te krijgen zodat de bakken daar 
niet vol raken. Er moeten in Den Haag veel meer huishoudens gebruik maken van het 
betreffende afvalbrengstation dan in Roosendaal het geval is. Ook is de capaciteit daar slechts 
een derde van de capaciteit op ons Grondstoffencentrum.

https://youtu.be/FcxAq3-mmqs


2. Nee, zie het antwoord op vraag 1.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


